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Budimo znak Božje
prisutnosti u svijetu

Čovjek ili društvo koje ne
reagira na patnje i nepravdu i
ne trudi se ukloniti ih, još je
daleko od ljubavi Kristova srca

28.05.2024.

„Prenosite svijetu vatru milosrdnoga
Isusa. Budite za sve ljude znak
njegove prisutnosti među vama“
rekao je papa Franjo povodom 90.
obljetnice Isusova ukazanja svetoj
Faustini Kowalskoj.



Jedan od načina prenošenja ove
vatre i svjedočenja ljubavi za Crkvu i
u Crkvi je inicijativa do koje je došlo,
kako nam sugovornica kaže, sasvim
slučajno.

Martina je supernumerarija iz
Zagreba koja je zajedno s
prijateljicama organizirala kulturne
večeri s ciljem prikupljanja sredstava
za potrebe Samostana sestara klarisa
iz Splita.

1. Kako si došla na ideju ovih
tematskih večeri?

Već neko vrijeme sam razmišljala o
organizaciji kulturno-glazbene večeri
koja bi imala humanitarni aspekt. I u
siječnju ove godine se ideja
iskristalizirala. Skoro će biti dvije
godine da sam u kontaktu sa
samostanom klarisa u Splitu, i
početkom godine u razgovoru s
njihovom časnom majkom sestrom
Dolores saznala sam da im je
potrebna pomoć za sanaciju trošnog



krova crkve kao i da im dolaze ljudi
na rubu egzistencije i traže njihovu
pomoć. Tako je nastala talijanska
večer.

2. Kakva je bila atmosfera? Kako je
sve izgledalo?

U prvom dijelu te večeri poveli smo
goste u jednu gastronomsku šetnju
po talijanskim regijama. Također
smo im predstavili neke zanimljivosti
iz talijanske mode. Nakon toga smo
ih upoznali sa samostanom klarisa u
Splitu, koje imaju direktnu poveznicu
sa regijom Umbrijom, gdje je i sv.
Klara osnovala njihov red. Gosti su
dobili letke s podacima za pomoć jer
naglasak smo željeli staviti na
humanitarni karakter.

3. Koji su planovi za dalje?

Planiramo nastaviti s ciklusom
međunarodnih večeri i nekoliko puta
godišnje nastojati pomoći onima koji
su u potrebi – samostanima,



obiteljima.. Večeri su divna prilika da
se družimo, da vidimo i naučimo
nešto o drugim zemljama, a ujedno i
svojim doprinosom pomognemo
kome i kako možemo.

Sveti Josemaria je rekao „Čovjek ili
društvo koje ne reagira na patnje i
nepravdu i ne trudi se ukloniti ih, još
je daleko od ljubavi Kristova srca“
(Susret s Kristom, 167). Mi želimo
ostati u blizini te Ljubavi i privući k
njoj čim više ljudi.
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